
Zápis č.912016

zo zasadnutia MsV Č. 9,
konaného dňa 14.09.2016 od 15:00 hod. do 16:30 hod., v priestoroch Strednej odbornej školy

drevárskcj ‚ Filinského 7 v Spišskcj Novcj Vsi

Prítomni: Mgr. Mária Pimíková, Ľubomír Slaninka, MUDr. Ján Pukluš, Ing. Helena Poklembov, Ing.

Milan Mucha, Ing. arch. Teodor Stubňa
Neprítomní: Ondrej Pavlanský, Ing. Ján Klacik, Mgr. Gustáv Krajči, Ing. Marek Hrabovský, Ing. Tomáš

Krempaský, Mário Slivoš

Otvorenie zasadnutia.
2. Ing. Mucha informoval členov MsV o stave riešenia problémov:

- neriadené parkovanie vozidle! na ul. Filbzského — vykonané osadenie znač jek

- oprava iýdrevy na lávke pre peších — vypracovaná cenová ponuka, čaká sa na prehodnotenie zvyšného

rozpočtu
- oprava chodníka vedúceho odpodjazdu k tneslskej časti Telep — oprava zrealizovaná

- očistenie Harichovského chodníka — požiadavka nezrealizovaná, trvá nad‘alej (OKS)

- orez Lípy na Púpavovej ul. — požiadavka nezrealizovaná, trvá nad‘alej OKS)
- rieširproblemauiku osvetlenia Púpavovej ul. — cesta je v správe súkromníka

- riešiť problematiku potreby reali:ácie chodu řka na Púpavovej ul. — možnosť realizácie chodnika v roku

20l7(OVaD)

3. Požiadavky členov MsV:
- riešiť problematiku potreby realizácie chodníka na Púpavovej ul. + doriešenie realizácie schodištia

vedúceho od Púpavovej ul. k ceste II. Triedy /533 (OVaD)

-
p. S)aninka navrhol pri debate ohľadorn vol‘nočasovej zóny aby mesto vzalo do nájmu plochu, kde by

táto zóna mala byt‘ umiestnená. nakoľko je momentálne v správe KSK
- MUDr. Pukluš opätovne vzniesol požiadadvku na revitalizáciu cyklistického chodnika na Blaumonte.

Najbližšie stretnutie je naplánované na 07.12.2016.

Zapisovatel‘: Ing. Milan Mucha


